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2017Z13962 

Vragen van de leden Voortman en Van der Lee (beiden GroenLinks) aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht 
«Subsidietermijn te kort voor VVE’s en andere besparingsblokkades» 
(ingezonden 20 oktober 2017). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Subsidietermijn te kort voor VVE’s en andere besparings-
blokkades»?1 

Vraag 2
Herkent u de geschetste obstakels die Verenigingen van Eigenaren (VVE’s) 
ervaren als zij energie willen besparen of duurzame energie willen opwekken? 

Vraag 3
Klopt het dat VVE’s nu niet verduurzamen doordat zij de termijn voor 
subsidieregelingen niet halen? 

Vraag 4
Zouden de subsidietermijnen kunnen worden verlengd? 

Vraag 5
Bent u bereid het beleid aan te passen, zodat het ook mogelijk is voor VVE’s 
om subsidie voor één maatregel aan te vragen, aangezien uit de praktijk blijkt 
dat één maatregel nemen al moeilijk genoeg is? 

Vraag 6
Kan er één plaats komen waar alle hulpmiddelen voor verduurzaming voor 
VVE’s zijn verzameld? 

Vraag 7
Wat doet u om te zorgen dat VVE’s zo gemakkelijk mogelijk kunnen verduur-
zamen? Welke aanvullende maatregelen wilt u nemen op dit gebied?

1 Energeia 16 oktober 2017
http://energeia.nl/login/?target=http%3A%2F%2Fenergeia.nl%2Fnieuws%2F455394-
1710%2Fsubsidietermijn-te-kort-voor-vve-s-en-andere-besparingsblokkades
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